دعاءُ البَسَمْلةِ الكبير

اللَّهم إني أَسْأَلُكَ بِفَضْلِ بسمِ اللهِ الرَّحمنِ الرَّحمنُ الرَّحمنِ الرَّحمنُ الرَحمنِ الرَّحمنِ الرَحمنِ الرَحمنُ الرَحمنِ الر

O Allah, I ask You through the abundant grace of Bismillahi r-Rahmani r-Rahim...and I ask You through the majesty and the praise of Bismillahi r-Rahmani r-Rahim

And I ask You through the reverence of Bismillahi Rahmani r-Rahim

وأَسْأَلُكَ بِهَيْبَةِ بِسمِ اللهِ الرَّحْنِ الرَّحيمِ، وبِحُرمةِ بِسمِ اللهِ الرَّحْنِ الرَّحيمِ، وبِجَبَروتِ ومَلَكُوتِ وكِبْرِياءِ بِسمِ اللهِ الرَّحْنِ الرَّحيمِ، وبِعِزَّةِ وقُوَّةِ وقُدْرَةِ بِسمِ اللهِ الرَّحْنِ الرَّحيمِ؛

and I ask You through the sanctity of Bismillahi r-Rahmani r-Rahim. And through the power and the sovereignty and the greatness of Bismallahi r-Rahmani r-Rahim, and through the exaltedness and the strength and the measure of Bismillahi r-Rahmani r-Rahim

اِرفَعْ قَدري بِسِرِّ بسمِ اللهِ الرَّحمٰنِ الرَّحيمِ، اللَّهم يَسِّرُ أَ أَمْرِي، واجْبُرْ كَسْري، وأغْنِ فقْري، وأطِل عُمري،

I ask You in the name of all these to raise me in Your estimation through the secret of Bismallahi r-Rahmani r-Rahim. Make light the matter that troubles me and comfort and console me when I am shattered and weak. Remove my poverty and grant me a long life with health

مَعَ الصِّحةِ والعافِية، بفضلِكَ وكَرَمِكَ وإحسانِكَ يا مَنْ هُوَ

And well-being. Grant this to me through Your abundant Grace, Your Generosity, and Your Greatness, O You who are

كَهيعَضَ، حمّ عَسَقَ ، الّه ، المّر ، المّض ، بسرّ اسْمِ اللهِ الأعظمِ، الله لا إله إلا هو الحيُّ القيومُ العليُّ العظيمُ، ذو الجلالِ والإكرامِ ، أسألكَ

Kāf Hā Yā 'Ayn Sād; Hā Mīm 'Ayn Sīn Qāf; Alif Lām Mīm;

Alif Lām Mīm Rā; Alif Lām Mīm Sād. Grant me (all that I ask of You) through the secret of the Great Name. Allah...there is no god but He; the One who is Alive, the Eternal, the Sublime, the Great, the Possessor of Majesty and Honour. I ask You

بجلالِ الهَيْبَةِ وبِعِزَّةِ العِزَّةِ ، وأَسْأَلُكَ بكَبْرِياءِ العَظَمَةِ وبجَبَروتِ القُدْرَةِ؛ أَنْ تَجْعَلَني منَ الذينَ لا خَوْفٌ عليهمْ ولا هُمْ يحزَنونَ

through the Majesty of Your Reverence and the Glory of Your Power; I ask You through the Immensity of Your Greatness and the Sovereignty of Your Power, to place me amongst those who have no fear and who do not grieve.

وأسألُكَ بحُسْنِ البَهَاءِ، وبإشْرَاقِ وجْهِكَ الكريمِ؛ أَنْ تُدْخِلَني برحمتِكَ في جنَّاتِ النَّعيمِ يا ربَّ العالمين

I ask You through the Beauty of Your Splendour and the Radiance of Your Noble Face to cause me to enter – through Your Mercy – the blessed garden...O Lord of the entire created order.

اللَّهم أَسْأَلُكَ بِسرِّ هذا كلِّهِ أَنْ تَقضيَ لي جميعَ الحاجاتِ

O Allah, I ask you through the great secret that resides in all that which have been before, to satisfy all my needs and my yearnings,

وأَنْ تُطَهِّرنِي مَنْ جَميعِ السَّيئاتِ ، وأَنْ تُنَجِّيني مِن جَميعِ السَّيئاتِ ، وأَنْ تُنَجِّيني مِن جَميعِ الأَهْوَالِ والآفَاتِ، وأَنْ تَرْفعني عِنْدَكَ أَعْلَى الدَّرجاتِ ، وأَنْ تُبَلِّعَني أَقْصَىٰ الغَاياتِ مِن جَميعِ الخيْراتِ في الحياةِ وبَعْد المهاتِ ،

and to purify me from all the wrongs that I have committed. (Through that great secret) I also ask you to save me from all hurtful things and to raise me – in Your estimation – to the highest of all levels and to grant me the best of all that is excellent and blessed both in this life and the life after death.

وأَسْأَلُكَ يَا اللهُ أَنْ تُفَرِّجَ عَنِّي مَا أَنَا فِيهِ، وأَنْ تُقَدِّرَ لِيَ الخَيْرَ فِيهَا أُرِيدُهُ وأَنْوِيهِ، وأَنْ تَعْصِمَني مِنَ الفِتَنِ والمُعَاصِي

I ask You O Allah, to relieve me from the difficulties in which I find myself and to decree for me the best of that which I long for and intend to do; and to protect me from all sedition and sins

والفَحْشَاءِ ، وأَنْ تَحْفَظني وأَهْلي وذُرِّيَّتي ومَنْ تَحْتَ حَوْزَتي مِن كُلِّ سُوءٍ وشَرِّ وبَلاءٍ ، وأَنْ تَنْصُرَني على جَوْزَتي مِن كُلِّ سُوءٍ وشَرِّ وبَلاءٍ ، وأَنْ تَنْصُرَني على جَمِيع الحُسَّادِ والماكِرينَ والأعداءِ، يا ربَّ العالمين .

and abomination. Protect me and my family and my children – and all those who are my responsibility – from all injury and evil and hardship. Protect me from all those who plot against me, and all my enemies...O Lord of the entire created order.

Arabic du'ā, Sayyid Muhammad bin 'Alawi al-Māiki, Shawāriqul anwār. English translation, Shaykh Seraj Hendricks. Compilation, Allie Khalfe.